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VAN DE REDAKTIETAFEL

Na een langdurige deelname aan de redaktie van Singel 33, heeft Rinus
Wijnings van de Centrale Keuken besloten te stoppen met zijn redaktionele
werk. Drukke werkzaamheden nopen hem te stoppen hiermee. Wij betreu-
ren dit ten zeerste, daar zijn creatieve ideedn node gemist zullen worden.
Rinus bedankt voor de prettige samenwerking.

Redaktie.

DANKBETUIGINGEN

Langs deze weg wil ik de direktie, Personeelszaken, cadiologen en colle-
ga's van afd. 16/17 bedanken voor de belangstelling, bloemen en cadeau's,
die ik mocht ontvangen bij mijn 12 1/2-jarig dienstjubileum.

Lia van Gils,
afdeling 16/17.

'LEVEN IS LEVEN MET ANDEREN'
Dit is mij gebleken, toen ik op 13 februari j.l. mijn 12 1/2-jarig jubileum
mocht vieren. Het is voor mij een onvergetelijke dag geworden.
lk wil dan ook iedereen, die door haar of zijn wensen deze dag tot een bij-
zondere dag hebben gemaakt, bedanken.

Corry Nihot,
afdeling Opleidingen.

Langs deze weg willen wij iedereen bedanken voor de enorme belangstel-
ling bij ons 12 1/2-jarig jubileum.

Nanny Blijlevens-v.d. Wu1p, UK,
Marianne Emmelot, CPK.

Gaarne wil ik iedereen bedanken, die mee heeft geholpen aan de voor mij
zo belangrijke dag: het afsluiten van mijn werkperiode en tevens 65 jaar
worden. Met pensioen gaan!
Het dringt nu nog niet volledig tot mij door en zo voel ik mij ook niet lk
kan de onregelmatige diensten nog goed aan. Op de 17de februari was ik
al vroeg op om naar de kapper te gaan, enz. enz.! Bob Leclercq kwarn
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van huis halen, spelde mij de corsage op. In de SIZ aangekomen stond de
fotograaf al klaar + collega's van de afdeling, Martine Elsinga, Gerard Ja-
cobs en Jos Braspenning, die ook mede de gehele dag gezorgd hebben
dat alles goed en netjes verliep. Kort daarop kwamen de genodigden en
andere collega's van de afdeling. De heer Arkema was ook een van de ge-
nodigden. Van hem kreeg ik namens de cardiologenmaatschap een prachti-
ge schrijfset aangeboden. Wat heeft deze arts in de loop der jaren tot
stand gebracht, wat cardiologie betreft. Alle lof! Dit moest er even tussen
gevoegd worden. De koffie met gebak deed zich goed smaken. Tevens
bood de familie cadeau's aan, een spiegel en een lantaam.
Er stonden al vele mooie bloemstukken; het was al volop feest.
Van de collega's van afdeling 16/17 kreeg ik een mooi telefoonkastje.
Na de koffie met gebak volgde het aperitief, de stemming steeg. Hierna
volgde het diner. Dit smaakte ons goed. Het eten was lekker en goed
klaargemaakt, prachtige schalen die leuk waren opgemaakt.
Namens mijn familie wil ik het ziekenhuis bedanken voor de uitnodiging
aan hen om dit eens mee te mogen maken. Alle lof aan de kok en de heer
Mijvis met zijn meisjes, die alles zo keurig opdienden. Tijdens het diner
werd gespeeched. Her gesprokene riep emoties op. lk kreeg het soms wel
wat warm, je zou het later nog wel eens willen nalezen. Hiervoor bedankt!
Her werk bij en om de patienten zal ik misssen. Een patient met cardiolo-
gische klachten, pijnen, is angstig en komt dikwijls terug op de afdeling.
Men raakt vertrouwd met hen. Ook de collega's zal ik missen met hun hu-
mor en gein. Ondanks dat we veel in leeftijd scheelden, heb ik leuk ge-
werkt op 16/17, al was het soms abnormaal druk.
En dan de druk bezochte receptie. Wat leuk zoveel oude collega's, familie
en vrienden te zien. Marianne Leijten en Mieke van Gils hadden de oude
examengroep (1973) nog zoveel mogelijk we ten te bellen en te schrijven.
Her was voor mij een leuk weerzien en ook voor hen onder elkaar.
Na afloop ben ik weer naar Rijsbergen gebracht en na alles binnenge-
bracht te hebben en de bloemen water gegeven te hebben, ging ik nog
naar Breda terug, waar de groep op mij wachtte in Hotel van Ham, om
nog enkele uurtjes samen te zijn. Oh, wat was het een fijne dag, waar ik
nog lang en dankbaar aan zal terugdenken. En mijn huis is een bloemen-
tuin. Dank je wel, SIZ en allen, die mij met bloemen, cadeau's, geld, wijn
of lets dergelijks bedacht hebben. Her heeft mij goed gedaan.
Tot weerziens!
Donderdag 26 februari was er een borrelavond in 'Keeskaffee; Rijsbergen.
Deze avond was heel gezellig en duurde tot laat in de vroege uurtjes. Dag
collega's. Jullie zijn altijd van harte welkom.
ledereen heel veel dank voor zo'n prettige tijd in de SIZ. Je kon wel mer-
ken dat er op afdeling 16/17 een goede band is onder de collega's.

Dominique Hendrickx,
Effenseweg 19,
4891 XT Rijsbergen
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EN DAN BEN JE AAN JE KOPEREN JUBILEUM TOE
lk kwam op een Ieeftijd, dat je -vooral tegenwoordig- bij veel bedrijven al
niet meer aan de bak komt, solliciteren in het Ignatius-ziekenhuis. lk werd
aangenomen, kreeg het naar mijn zin en met de wind in de zeilen ben je
dan zo aan je koperen jubileum toe. Geen groot jubileum maar in mijn ge-
val waarschijnlijk wel het hoogst haalbare. Als ik tot mijn 'zilveren' blijf
werken dan ben ik straks toch al een paar jaartjes in de zestig. En ik denk
dat de loproep van de 'vut'vogel mij daar wel van zal weerhouden.
lk werk heel graag maar na werktijd voel ik me in ons eigen Zundert ook
heel goed op mijn gemak. lk ben er geboren en mag er al vanaf mijn jeugd
aan tal van plaatselijke activiteiten meedoen. Al heel lang ben ik lid van de
voetbalvereniging Zundert, doe ik mee aan het jaarlijkse bloemencorso en
daarbij ben ik ook nog lid van een van de oudste muziekkorpsen in Zuid-
Nederland. Bij deze muziekvereniging: de Koninklijke harmonie Nut en Ver-
maak 1842, kun je je aardig goed ontspannen. lk heb dus een prettige
binding met mijn woonstreek en mijn 'eigen Zundert'. Maar natuurlijk zet
ik met mijn chauvinisme de regio niet buitenspel. lk werk met plezier in
Breda en geniet regelmatig van een wandeling door het nog altijd mooie
Breda. Bij mijn jubileum voelde ik me dan ook 'echt thuis' in het Haagje
van het Zuiden en met name in het Ignatius-ziekenhuis.
Op zo'n morgen zijn er veel fijne mensen om je heen, krijg je een
toespraak, spontane felicitaties, bloemen, kado's en heerlijk gebak. Het
werd een morgen die ik als een fijne onuitwisbare herinnering zal blijven
bewaren. Bedankt mensen!

Kees Schrauwen, röntgen.

PASTORALE

Niet peilbaar zijn jouw gedachten
onwrikbaar jouw karakter.
Gegeven door het woord
van standvastigheid.

Geworteld door kracht en pijn
door de Ievensvlam versterkt
als een marmerblok,
uitgehouwen door klievende rots,
gehoord door de stilte der zee.

Geliefd door God.

Piet Eelants.
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10de NATIONAAL VOETBALTOERNOOI 1987
F.C. IGNATIUS

Op zaterdag 2 mei aanstaande

SPORTPARK DE BLAUWE KEI - V.V. BARONIE
Aanvang 10.00 uur

Met deelname van:
Liduina-ziekenhuis Hulst St. Joseph Kerkrade
R.K.Z. Dordrecht Willem Alexander Den Bosch
Dijkzigt Rotterdam Holy Ziekenhuis Vlaardingen
Swettehage Zoetermeer St. Anna Geldrop
Mariehave Warmond Grote Beek Eindhoven
Endegeest Oestgeest Jan Wier Tilburg
Elisabeth Tilburg F.C. Ignatius Breda

Tevens damestoernooi met deelname van:
Liduina Swettehage
R.K.Z. Endegeest
St. Anna Dijkzigt

Tot ziens op 2 mei aanstaande!
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DIO
PROGRAM-MA
VOOR DE MAAND APRIL 1987

RIKKEN

SIZO 

ledere 2e dinsdag van de
maand, altijd gezellig.
Leuke prijzen.

BOWLING Bowlingcompetitie
Dinsdag 28 april a.s.
Aanvang 20.00 uur
Brunswickbowling, Nassausingel

ledere donderdag geopend
van 16.00 tot 20.00 uur
in de Lounge.

KAARTVERKOOP FEESTAVOND
F.C. IGNATIUS

Tot dan
0.0.!!! 

Dinsdag 28 April a.s.
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Landelijk overleg van
medezeggenschapscommissies
en ondernemingsraden
van ziekenhuizen

Aan de Directie van
St.Ignatius ziekenhuis 6-2-1987
Wilhelminasingel 33
4817 JX BREDA
Als Landelijk Overleg van Medezeggenschapscommissies en Onder-
nemingsraden van ziekenhuizen (LOMOZ) willen wij U de grote be-
zorgdheid van met name de werknemers in ziekenhuizen overbrengen
ten aanzien van het door de regering gevoerde bezuinigingsbeleid
in de gezondheidszorg.
Het LOMOZ bestaat uit vertegenwoordigers van OR'en en MC's van
17 ziekenhuizen in Nederland, die meer dan 500 bedden per in-
stelling hebben.
De bezuinigingsgolf, die al jaren de gezondheidszorg overspoelt,
veroorzaakt ons inziens een afbraak van de gezondheidszorg.
Dat tot nu toe de cl lent niet al te veel heeft hoeven te bemerken
van de bezuinigingen is te danken aan de (soms bovenmenselijke)
inspanningen van het personeel, met name het uitvoerende per-
soneel.
Ter illustratie geven wij U de volgende cijfers:

In de periode 1979 - 1985 hebben zich de volgende ontwikkelingen
in de ziekenhuizen voorgedaan:
Het aantal opnames is van 1.562.000 gestegen tot 1.577.000;
dit is een stijging van 0,96%.
Het aantal verpleegdagen is gedaald van 22.546.000 tot
19.756.000; dit is een daling van 12.38%.
De gemiddelde verpleegduur is in deze periode gedaald van
14.43 dagen in 1979 naar 12.52 dagen in 1985; dit is een da-
ling van 13,2%
In deze periode heeft zich ook een stijging van het aantal
dagverplegingen voorgedaan. Uit een enquete bij de betreffende
ziekenhuizen blijkt van een stijging van 41.331 in 1982 naar
78.135 in 1986 sprake te zijn; dit is een stijging met
89,5%
Van de ziekenfondspatienten is het percentage patienten van
65 jaar en ouder in de periode 1980 tot en met 1984 gestegen
van 21,7% naar 25,5%; dit is een stijging van 17,5%.
Het percentage ziekenfondspatienten van 80 jaar en ouder is
in deze periode gestegen van 5% naar 6,7%; dit is een stijging
van 34%. 7



In 1980 bezetten de ziekenfondspatienten van 65 jaar en ouder
33,3% van de door ziekenfondspatienten bezette bedden; in 1984
was dit aantal gestegen tot 36,97%. Dit ondanks het feit, dat
in genoemde periode de gemiddelde verpleegduur voor deze ca-
tegorie patienten is gedaald van 24,63 dagen naar 20,96 dagen

CONCLUSIE:
De 'gezonde' patienten bezetten niet langer een klinisch bed,
maar worden thans poliklinisch of in dagverpleging behandeld.
Aileen de zwaarder zieke en oudere patienten komen nog op het
klinisch bed, terwijl tegelijkertijd de gemiddelde verpleegduur
per opname is afgenomen.
Samen houden deze ontwikkelingen in, dat de werklast per ver-
pleegdag is toegenomen met een gelijktijdige vermindering van
middelen. Daarnaast is van herbezetting van arbeidstijdverkor-
ting (zie onder) nauwelijks sprake geweest, waardoor de mede-
werkers voor minder salaris meer werk in kortere tijd moeten
verrichten.

Door de bezuinigingen, die de ziekenhuizen in de afgelopen ja-
ren zijn opgelegd, zitten alle diensten in het ziekenhuis in
een krapper jasje. De ondersteuning, die vanuit deze diensten
(o.a. hotelfunctie) geleverd kan worden, vermindert. Vanuit de
behartiging van de continuiteit van de zorg voor de patient
worden deze zeken veelal noodgedwongen door de verpleging
overgenomen, hetgeen een slechte ontwikkeling is.

Slechts 70% van de totale exploitatiekosten van een ziekenhuis
is beinvloedbaar. Van de beinvloedbare kosten zijn 80 a 90%
personele kosten. Bezuinigingen in de ziekenhuizen moeten voor
het grootste deel op de personele kosten gevonden worden.
In 1984 bestond het personeelsbestand voor 57,6% uit verplegend
en verzorgend personeel.
In de periode 1979-1984 is er een afname geweest van het aantal
arbeidsuren voor het totale personeel in ziekenhuizen met 0,2%.
Voor de verpleging was dit percentage -rekening houdend met
ATV effecten en lesuurvermeerdering van leerlingverpleegkundi-
gen- veel hoger, namelijk 4%
In deze periode is het aantal verpleegdagen weliswaar met 11,3%
afgenomen, maar het aantal opnamen met 1,3% gestegen; de toe-
name van het aantal dagverplegingen moest eveneens worden opge-
vangen zoals reeds gesteld in het voorgaande.
Over de jaren 1985 en 1986 zijn nog geen landelijke cijfers
voorhanden. Wel is bekend, dat de ziekenhuizen in 1985 een bud-
getkorting hebben gehad van 2%, en in 1986 nog eens een korting
van 2,5%. Daarbij is eind 1985 een verdergaande arbeidstijdver-
korting naar 5% gerealiseerd, terwijl van daadwerkelijke her-
bezetting nauwelijks sprake is geweest.
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Bovenop de reeds bestaande precaire situatie is in het regeer-
accoord voor de lopende kabinetsperiode een ombuiging voor de
volksgezondheid opgenomen van 1,2 miljard, waarvan 0,6 miljard
reeds in 1987 gerealiseerd moeten worden. Van deze 600 miljoen
moeten 300 miljoen geeffectueerd worden door volumemaatregelen,
waarvan 155 miljoen neer zullen slaan in de intramurale sector.
Bovendien zal in 1987 in deze sector nog een structurele om-
buiging van 145 miljoen moeten plaatsvinden, waartoe reeds be-
sloten was door het kabinet Lubbers I.

In de erkenningseisen voor de ziekenhuizen is de wettelijke
verplichting opgenomen, zorg te dragen, dat de medische en
verpleegkundige hulpverlening te alien tijde is gewaarborgd.
Deze verplichting wordt door elle genomen bezuinigingsmaatre-
gelen vrijwel onuitvoerbaar.

Wij dringen er met klem op aan, bij de besluitvorming inzake de
volumemaatregelen te kiezen voor beperking van de beschikbare
beddencapaciteit, met daaraan gekoppeld handvatten voor de
directies van de ziekenhuizen om, ten aanzien van de productie-
afspraken met medische specialisten, regulerend te kunnen op-
treden. De daaruit voortvloeiende gevolgen van het te laat of
helemaal niet geholpen kunnen worden zijn dan herkenbaar als de
gevolgen van de politieke keuzes, die door de verantwoordelijke
bewindslieden zijn gemaakt.

Bovengenoemde keuzes dienen door de overheid te worden gemaakt
en mogen niet naar de directies van de individuele ziekenhuizen
worden afgeschoven.
De redenen voor deze uitspraak zijn de volgende:
Naast hun medeverantwoordelijkheid voor een goede patienten-
zorg hebben de directies een verantwoordelijkheid ten aanzien
van de instandhouding van de werkgelegenheid voor de in dienst
zijnde medewerkers. Vrijwillige beperking van de capaciteit
betekent een aantasting van deze werkgelegenheid.
Van dwingendheid ten aanzien van budgettoedeling aan en
productieafspraken met de medisch specialisten kan tot nu toe
geen sprake zijn. Immers, vanuit de zojuist genoemde wette-
lijke verplichting om ervoor zorg te dragen dat de medische
hulpverlening te alien tijde gewaarborgd is, kan de medisch
specialist van de directie verlangen te voldoen aan die voor-
waarden, die hij vanuit zijn autonome - in de wet vastgelegde
- verantwoordelijkheid voor de medische beroepsuitoefening,
voor zijn patienten noodzakelijk acht.

Indien de verantwoordelijken voor de politieke besluitvorming
niet tot beperking van de capaciteit kunnen of willen besluiten,
kiezen zij impliciet voor achteruitgang van de inhoud en de
kwaliteit van de gezondheidszorg.
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Zij zullen dan de moed moeten hebben deze keuze ook expliciet
te maken en de bevolking over de consequenties daarvan voor te
lichten.

WIJ HERHALEN ONZE STELLING:
De overheid zal moeten besluiten tot snelle beperking van de
beddencapaciteit, met daaraan gekoppeld handvatten voor de di-
recties van ziekenhuizen om, ten aanzien van de productieaf-
spraken met medisch specialisten, regulerend te kunnen optreden.

Ten aanzien van mogelijkheden, de gezondheidszorg kwalitatief
goed en daarnaast betaaldbaar te houden, willen wij U enkele
suggesties voorleggen:

De kostenveroorzaker binnen de gezondheidszorg is de arts.
Deze is degene, die besluit wat er gedaan moet worden om de
patient weer zo gezond mogelijk te maken. Daartoe zijn vele
mogelijkheden en er komen telkens nieuwe technieken bij
waarvan de arts, met het recht in de hand, toepassing kan
eisen. Wanneer echter in een ziekenhuis een nieuwe techniek
beschikbaar komt, betekent dit nog niet dat de voorheen ge-
bruikelijke techniek niet meer wordt gehanteerd. De praktijk
wijst uit, dat beide technieken naast elkaar worden toege-
past, waardoor het aantal handelingen dat met de patient
wordt verricht alleen maar toeneemt. Die handelingen worden
over het algemeen niet door medici uitgevoerd, maar door het
-toch al overbelaste- paramedisch en verpleegkundig personeel
Het lijkt ons noodzakelijk, dat dit aspect wordt doorgelicht
en dat hiervoor richtlijnen worden opgesteld. Directies van
ziekenhuizen hebben dan een deel van het handvat wat nodig
is voor hun budgetbesprekingen en productie-afspraken met
medisch specialisten.
Voor supervoorzieningen (open hart operaties, in virtro
fertilisaties, niervergruizers, scanners, dialyse, etc.)
lijkt het een goede zaak, regionale centra in te richten,
welke dan efficient (24 uur per daq) gebruikt dienen te wor-
den, met -uiteraard- de noodzakelijke personele voorzieningen.
De huisarts speelt eveneens een belangrijke rol in de kosten.
Hij/zij is de persoon, die patienten doorverwijst naar spe-
cialisten. Inmiddels is duidelijk, dat vanuit gezondheids-
centra, waar meerdere huisartsen functioneren, soms in samen-
werking met fysiotherapeuten en/of andere hulpverleners,
minder wordt doorverwezen. Verdere ontwikkeling en verster-
king van gezondheidscentra lijkt dan ook zinvol.
Ziekenhuisvoorzieningen zouden ook efficienter kunnen worden
gebruikt. Vaak wordt dure apparatuur (röntgen, echo, CT-scan)
alleen gebruikt tijdens kantooruren en is verder alleen
stand-by voor acute gevallen, Wij vragen ons af, of het niet
beter is, de apparatuur ook 's avonds en in weekenden te ge-
bruiken, natuurlijk met adequate voorzieningen voor het per-

10 soneel.



Voor een verdere daling in verpleegdagen zal versterking van
wijkverpleging, gezins- en bejaardenzorg een noodzaak zijn.
Tevens zal uitbreiding van verpleeghuisfaciliteiten noodza-
kelijk zijn. Het komt voor dat, met name de oudere, patien-
ten niet kunnen worden ontslagen uit het ziekenhuis omdat er
geen opvang thuis is of geen verpleeghuisbed ter beschikking
staat.
Tot slot willen wij de mogelijkheid van bezuinigen op ge-
neesmiddelen onder ogen brengen. Wanneer apothekers het
recht krijgen om, wanneer de arts een merkpreparaat voor-
schrijft, een locopreparaat (indien dat voorhanden is) te
verstrekken, vermoeden wij, dat dit verrassende budgettaire
resultaten kan geven.

Wij willen met klem wijzen op de ernst van de situatie. De in-
tramurale gezondheidszorg is ziek. Het personeel houdt zich nog
staande, maar niet voor niets neemt het verloop en het ziekte-
verzuim toe.
Willen wij in Nederland een gezonde gezondheidszorg houden, dan
zal de regering moeten inzien, dat macro bezuinigen niet langer
kan en mag.
Wil men de kosten in de hand kunnen houden, dan zal men zich
moeten bezinnen op maatregelen om de veroorzakers van de kosten
- de artsen - kostenbewust te maken en in de hand te houden.
Wij hebben de indruk, dat de gemiddelde arts niet beseft hoe-
veel kosten (personele en materiele) de handelingen, die voor-
geschreven worden met zich meebrengen.
Ethische vragen, die dit zonder twijfel zal oproepen, zullen
opgelost moeten worden, in goed onderling overleg.

Vanzelfsprekend zijn wij, als bij uitstek deskundigen op het
gebied van de dagelijkse gezondheidszorgpraktijk, bereid tot
nadere mondelinge toelichting.
Het is bij ons bekend, dat U bedrijven, instellingen en derge-
lijke, de gelegenheid biedt, hun opvattingen mondeling te komen
toelichten in een hoorzitting.. Wij zouden er bij U op willen
aandringen, ook het LOMOZ voor een dergelijke hoorzitting uit
te nodigen.

Hoogachtend,
namens het LOMOZ,

H.Noorbergen,
voorzitter.
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2x afscheid

Als jullie dit lezen, ben ik hier niet meer, was de titel van
een film in februari j.l.
Gelukkig heb ik geen zelfmoordgedachten, maar ik vertrek hier
om de B-opleiding to gaan doen.
Niets bijzonders dus.
Toch wil ik graag even lets schrijven. Groetjes doen aan vele
mensen, die ik leerde kennen, maar waarvan ik niet persoonlijk
afscheid meer kan nemen, omdat ik op afdeling 19 niet vaak meer
in het ziekenhuis of in het restaurant kom.
De SIZ is soms negatief, maar ook positief heel bepalend voor
me geweest. lk werd hier volwassen en ben zeker nog niet aan
het einde hiervan. lk wil verder vooruit in een lets andere
richting. Speciaal voor de praktijkbegeleiding een extra be-
dankje. Zonder jou had ik heel die opleiding nooit gehaald.
Bedankt Ignatius voor vijf toch wel fijne jaren.

"AFSCHEID"

De jaren hier zijn zo snel gegaan
en nu ga ik alweer hier vandaan.
Toen ik als broekje hier binnenkwam
was ik al heel snel vleugellam.

Want beginnen op afdeling nul-een
zou verboden moeten worden, meteen!
Zes mensen dood in een week
en dat voor eigenlijk nog een leek.

Zeker, je komt er meteen goed in,
zo helemaal in het begin.
Maar ik heb andere dingen nog gehad.
Soros had ik slaap of was een beetje zat.

Maar het werken ging altijd door
en wel voor patienten, want daar deed ik het voor
Hoevelen zou ik hebben gewassen?
Of in hun broek hebben zien plassen?

Het moeten er meer dan honderd zijn.
Lijven zo groot, soms gezichtjes zo fijn.
Toch zal ik altijd van mensen houwen.
Dat is waar ik op zal blijven bouwen.

Nu ga ik me bemoeien met de geest in 't bijzonder,
want daarmee heb je al heel gauw gedonder.
Het gaat jullie hoop ik allemaal goed. Veronigue
ledereen van harte: gegroet. van Gils.
12



BESTE ALLEMAAL,

Op deze wijze wil ik nogmaals iedereen, en met name afdeling 01,
veel dank zeggen voor de prettige samenwerking.
Het team van zaal 001 wil ik bijzonder danken voor het leuke
weekend vorige maand.
Inmiddels werk ik alweer een maand in het Lievensberg Zieken-
huis (in Bergen op Zoom) als subhoofd op een interne afdeling.
Het bevalt me tot op heden bijzonder goed. Daarom geen spijt
van de stap, die ik indertijd heb genomen.
Succes en misschien tot ziens!

Jos van de Lande.

DIREKTIE-MEDEDELING

25 februari 1987

Aan alle medewerkenden van SIZ

L.S.,
Het bestuur heeft per 1 april 1987 benoemd tot directeur-beheer van het
Ignatius-ziekenhuis de heer

drs. E.J. Overkamp.
De heer Overkamp, geboren 29 oktober 1949, heeft bedrijfseconomie
gestudeerd aan de Rijksuniversiteit te Groningen.
Sinds 1981 is hij werkzaam binnen de financieel-economische sector van
het Sophia Ziekenhuis te Zwolle. Het laatste jaar is hij daarbij beleidscoiir-
dinator/adjunct-directeur in dat ziekenhuis geweest.
Hij zal per 1 april 1988 de heer drs. A.J.L.M. Mallens, directeur-econoom,
opvolgen. Tot die tijd zullen zij onderling werkafspraken maken, die met de
betrokkenen medewerkenden zullen worden besproken.
Wij rekenen erop, dat u door een goede samenwerking de heer Overkamp
in staat zult stellen zijn belangrijke werk voor het ziekenhuis goed te doen.
Wij wensen hem daarbij veel succes.

Namens het bestuur,
F.J.M. Croonen,
directeur-geneesheer
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Hospital on fire

Zo luidde de titel van de brandweerinstructiefilm, die donder-
dag 19 januari werd vertoond aan een aantal medewerkers van de
Algemeen Technische Afdeling.
Deze film maakte deel uit van de cursus: "Brandpreventie en
-bestrijding". De cursus welke uit een theorie- en een praktijk-
deel bestond, was opgezet in samenwerking met de heer L.Theulen,
hoofd receptie-afdeling.
Doel van deze cursus is onder andere: de ATA-medewerkers bekend
te maken met het verschijnsel: BRAND.
Door de aard van de werkzaamheden hebben deze medewerkers meer
kans om met brand in aanraking te komen. Denk bijvoorbeeld aan:
lassen, slijpen, ontdooien, solderen en dakreparaties. Ook ko-
men de ATA-medewerkers in vertrekken met een verhoogd brand-
risico, zoals opslagruimten voor gassen, NSA-vertrekken, ketel-
huis en verdeelstations van het electriciteitsnet.
Een andere zeer belangrijke doelstelling van dit stukje oplei-
ding is de storingsdienst-monteurs voor te bereiden op hun taak
in geval een uitslaande brand het ziekenhuis zou treffen. Sinds
vorig jaar is een moderne brandmeldinstallatie in gebruik ge-
nomen, die brandalarmen rechtstreeks aan de brandweerkazerne
doorgeeft. Ook de dienstdoende storingsdienst-monteur krijgt
een semafoonoproep en zal binnen korte tijd aanwezig zijn.
Zijn voornaamste taak is het informeren en assisteren van de
brandweer (bevelvoerder).
In de cursus werd uitvoerig ingegaan op prioriteiten, die hier
gelden bij een brand. Wanneer en hoe ga ik een brand bestrijden?
In het ziekenhuis hangen 140 handblustoestellen en 70 slangen-
has?els.
14



Niet elke brand kan veilig met water geblust worden en ook zijn
er diverse typen handblusapparaten, die elk hun eigen toepas-
singsgebied hebben.
Om dat deel van de theorie aan de praktijk te toetsen werd op
zaterdag 21 februari een blusoefening georganiseerd. Voor deze
gelegenheid werd aan de SIZ een eenmalige stookvergunning ver-
leend. Onder leiding van de heer Theulen, die over de nodige
brandweerervaring beschikt, werd geoefend in het bestrijden van
onder meer een vloeistofbrand en een vaste stoffen-brand.
Rond 10.00 uur laaiden de vlammen hoog op op de parkeerplaats
achter de werkplaatsen van de ATA. Ervaren werd hoe heet een
vloeistofbrand kan zijn op meters afstand en ook, dat alle
handblussers zorgvuldig en spaarzaam gebruikt moeten worden.
De gemiddelde handblusser spuit slechts 10 A 15 seconden!
De vaste stoffen-brand blijkt hardnekkig te zijn, als deze in
de gloedfase is gekomen. Poederblussers, koolzuursneeuw- en
halonblussers werden gebruikt en duidelijk kon men de verschil-
lende uitwerkingen zien, die de blussers hadden op het vuur.
Tegen 11.30 uur werd met de slanghaspel de vaste stoffen-brand
nageblust (pallets en kerstbomen).
Met deze cursus heeft de leiding van de afdeling niet de bedoe-
ling gehad om een aantal brandbestrijders op te leiden. Dit is
en blijft een gevaarlijk werk, wat aan vakmensen overgelaten
moet worden.
Wel is het streven gericht op een goede en verantwoorde reactie
van de ATA-medewerkers in geval van brandalarm.
Hopelijk zijn we hierin geslaagd en is bij deze voorlopig een
van de vele putten gedempt, waarin een kalf kan verdrinken!

J.Gorisse,
Hoofd Alg.Techn.Afd.

ZESKAMP DAG VAN DE VERPLEGING

Op zaterdag 16 mei a.s. zal de traditionele ZESKAMP worden gehouden
ter gelegenheid van de DAG VAN DE VERPLEGING (12 mei).
Dit jaar wordt deze zeskamp gehouden op het terrein van ons ziekenhuis.
Uiteraard doet ook een ploeg van het Ignatius-ziekenhuis mee aan dit da-
verende evenement. Medewerkers van het ziekenhuis, die in deze ploeg
willen deelnemen, kunnen dit kenbaar maken via de personeelsvereniging
DIO, in de postbus bij de lounge.
SVP opgeven vbbr uiterlijk 15 april a.s.

Het DIO-bestuur.
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VOETBAL-FEESTAVOND
op 2 MEI 1987

t.g.v. het tiende nationaalvoetbaltoernooi
van FC Ignatius om 20.00 u. grandioze feestavond
in de lounge.
Met medewerking van het toporkest

11,r

Double Diamond
met om 21.30 uur een live optreden van

ALBERT WEST
samen met het orkest Double Diamond.

Verdere medewerking van de blaaskapel DE DROELEN.

Voor deze avond zijn voor de DIO-leden gratis kaarten to krijgen op
dinsdag 28 april van 11.45 tot 13.30 uur in de erker van het restaurant.
Niet leden f 5,-.
Tevens consumptie-bonnen in de voorverkoop f 1,25 aan de zaal f 1,50
16



PAS OP DE PLAATS

Wie via de ziekenhuis zij-ingang richting Wilhelminabrug (eigenlijk Nas-
saubrug) loopt komt of en toe voor zowel snelle - als trage verrassingen
te staan. Zo moet je aan de zijkant van het ziekenhuis soms een
noodsprong maken als er weer eens een veel te snelle taxi de hoek om
komt stuiven.
Dan kom je aan het gereconstrueerde kruispunt Wilhelminasingel/Ignati-
usstraat waar nieuwe stoplichten zijn neergezet die voor de voetgangers
meestal op rood staan. Wie nabij die Wilhelminabrug dagelijks twee keer
de weg over moet, mag tegenwoordig gerust op 10 minuten wachttijd
rekenen. Misschien moeten we ook bij de stoplichten wachtkamers ma-
ken? Naar ziekenhuisbegrippen zijn wachttijden van 10 minuten erg kort.
Waarom maken we ons dan druk om stoplichten? We moeten eigenlijk
weer terug naar de tijd van geven en nemen. Als de stoplichten ons wat
eerder groen geven en sommige taxichauffeurs op het ziekenhuis terrein
wat gas terug nemen, lijkt alles weer koek en ei.
Probleempjes zullen er altijd wel blijven. Zoals bijvoorbeeld in Meersel-
dreef, net over de grens bij Gelder. Vooral Bredanaars bezoeken tijdens
het weekend dit Belgische bedevaartsoord. Ze offeren dan vooral aan de
plaatselijke middenstand die de bezoekers daar sigaretten, Bels brood en
grote pinten voor teruggeeft. Ook bij het klooster van de paters is gele-
genheid om een grote trappist -met of zonder- te drinken. Voor het bolle
glas betaal je dan wel statiegeld, want 'Nederlanders' kunnen felle ver-
zamelaars zijn. Voor sommigen is de weg huiswaarts daarna wel wat
mistig. Na de trappist smaakt een frietje dan meestal wel het het 'Friet-
kot' doet dan ook goede zaken. Dit jaar zijn er paters-jubileumfeesten en
het schijnt dat er dan ook nog een groot eetkot bijkomt. Dat geeft dan
ene Beatrice, die werkzaam is in ons ziekenhuis, weer extra problemen.
Volgens haar smijten de Hollanders (en dat zijn volgens mij weer men-
sen van boven de Moerdijk, omdat wij Nederlanders zijn) veel 'leeggoed'
in haar voortuin. Waarschijnlijk zal Beatrice straks heel wat minder zor-
gen hebben als de eters van al dat vette spul ook statiegeld voor hun
frietbakske moeten betalen. Misschien gaan de 'ollaanders' daarna wel
elders op bedevaart?

Pas op de pleats kan een rubriekje worden met al dan niet serieuze be-
richtjes. Wilt U iets kwijt? Neem dan contact op met,

Kees Schrauwen, röntgen, toestel 2330.
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Personal ia

WIJ NAMEN AFSCHEID per 1 maart 1987

A. v.d. Broek-van Sundert
V. van Gils

Grootscholten
Hendrickx-Vehoff

J. Ideler
W. Keijzers-HOrmann
F. Naalden-Emmelot
J. van Rijsbergen
A. Slaats
C. Toet-v.d. Put
J. Trommelen
M. Verbeek
A. Weterings
M. Wouters
C. Rode
W. Helbing

kraamverzorgster
verpleegk.
sekretaresse
verpleegk.
verpleegk.
verpleegk.
verpleegk.
verpleegk.
verpleegk.
leerl. verpleegk.
verpleegk.
leerl. verpleegk.
IC-verpleegk.
farm. techn. medew.
weekendhulp
arts-assistent

couveuze
afd. 10/19
poll orth.
afd. 16/17
opleiding
afd. 10/19
acute hulp
opleiding
afd. 02
afd. 02
opleiding
afd. 22
afd. 10/19
apotheek
afd. 22
interne poll

WIJ VERWELKOMEN per 16 februari 1987

W. Berben-Graft voedingsass. voeding
M. Witberg leer!. laborant

 
klin./neur. fysiologie

WIJ VERWELKOMEN per 1 maart 1987

Braspenning
de Graaf

W. Keijzers-HOrmann
W. Sinke
J. Vermeulen

onderzoekass.
leerl. verpleegk.
poolverpleegk.
IC-verpleegk.
arts-assistent

nuc. geneeskunde
afd. 03
verpl. dienst
afd. 10/19
poli interne
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Pensionering Dominique Hendrickx-Vehoff, verpleegk. afd. 16/17

Op dinsdag 17 februari j.l.
werd afscheid genomen van
Dominique Hendrickx. Niet
omdat ze gebruik maakte van
de overbruggingsregeling
met 60 jaar, maar omdat ze
65 jaar werd. En dan moet je
stoppen, of je wilt of niet.
In haar geval was dat laat-
ste zeker het geval.
Als full-time verpleegkun-
dige op cardiologie draaide
ze nog haar diensten en
stond haar mannetje (vrouw-
tje).
In een goede gezondheid en
blakend van levenslust heeft
ze afscheid genomen van haar
college's, vrienden en be-
ken den.
Tijdens het ter gelegenheid
van haar gehouden diner wer-
den door de afdeling, Per-
soneelszaken en de specia-
listen lovende woorden ge-
sproken.
Centraal stond hierin toch
wel de prestatie, die door
Dominique geleverd is om op
oudere leeftijd (47 jaar) te
starten met de verpleegkun-
dige opleiding en deze als
51-jarige succesvol of te
sluiten. Dit betekende veel
goeds voor de toekomst en
dat is ook uitgekomen. Ook
het feit dat Dominique tot
haar 65ste verjaardag heeft
doorgewerkt is in de verple-
ging toch wel een uniek feit
te noemen. Velen stoppen of
moeten eerder afhaken of ma-
ken gebruik van de OBU-rege-
ling.
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Tijdens de geanimeerde receptie was haar eindexamengroep
(Coeur-corps) bijna voltallig aanwezig. Een roerend weerzien
na soms 14 jaar.
Vanuit het ziekenhuis en daarbuiten was grote belangstelling.
Getuige de vele cadeaux en bloemen zal Dominique zich al deze
herinneringen nog lang heugen.
Dominique, het ga je goed in een goede gezondheid en tot ziens
op de afdelingsfeestjes.

Personeelszaken.

Vreemd Typje

Nou hebben we in het Ettense N.S. stationnetje ook al zo'n vreemd typje. Zo-
als al die vreemde typetjes hier in het Bredase station to 'gast' zijn. Dit typje
was een oudere gebogen man met jack + capuchon op het hoofd.
De eerste dag dat ik hem zag sjokte hij mopperend in zichzelf naar de lokettist
en vroeg waarom die N.S. klok daar niet op tijd stond. Hij was achter of wicir
en keek veel betekend op zijn eigen horloge en zei 'waarom staat die niet ge-
lijk als mijn horloge'. Hierop zei de lokettist dat het de juiste tijd was en dat
hij zijn horloge maar gelijk moest zetten waarop het 'type' omdraaide en zich
verwaardigde tot de aanwezigen op de banken en zei, op z'n horloge wijzend,
'snap je nou waarom die N.S. klok niet gelijk staat? Dat zou niet mogen,
waarop hij trots op z'n horloge wees: 'dit is een nieuwe!'
De volgende dat zag ik hem weer aankomen op zijn fiets met een hoeveelheid
aan bagage achterop. Hij zette hem precies voor de ingang (trap) en sjokte
weer naar binnen, nou ging hij dringen voor het loket. De aanwezige jongeman
die net een treinkaartje kocht, duwde hij zomaar opzij met z'n heup. Dat Jong
keek verschrikt boos naar dat 'typje'.
De oude man trok z'n horloge of en gaf het onderdoor dat draai-geval, en zei
tegen de lokettist: 'maak mijn horloge gelijk met die N.S. klok!' waarop de lo-
kettist gehoorzaam aan de knopjes draaide en gelijk naar de klok keek en gaf
het terug 'dank je' zei de oude man en sjokte in zichzelf mopperend weer naar
buiten.

I.S.
Etten-Leur
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6rstaagbrn
opleiding ziekenverpleging-A d.d. 9-2-1987
Leerlingengroep: Wan-Ati

Na diplomering per 1-3-1987
geplaatst op afdeling:

mej. A . Claessen 05
mej. S. Egberts 01
mej. E. van der Hooven 09
mej. J. Ideler 02 (per 1-7-87)
mej. M Klaasen 03
mej. J. van Rijsbergen 09 (per 1-7-87)
mej. C. Schaap 01
mevr. L. de Waal-Smilde 12
mej. M. Smits 22
mej. J. Verdaasdonk 01
mej. L. Werner 07
mej. N. Neefs 14
mej. J. Trommelen uit dienst per

1-3-1987
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HOE HOUD JE TEVREDEN KLANTEN?

In de toenemende diensten-economie is het principe van de tevreden klant
een eerste vereiste geworden. Bij een recent onderzoek onder consumenten
om hun waardering te peilen zowel voor industriele produkten als voor dienst-
verlening kwamen de industriele produkten er goed uit. Aileen tweedehands
auto's, voedsel voor huisdieren en kinderspeelgoed liet te wensen over. Over
dienstverlening wordt echter verschillend gedacht. Van de negentien dienst-
verlenende instituten die werden getest stemden er slechts twee tot voile
tevredenheid: vliegreizen en elektriciteitsvoorziening. Al het andere, van hotels
tot ziekenhuizen, van advokatenkantoren tot scholen, behoeft verbetering,
blijkens het onderzoek. Nochthans krijgen sommige van de beste dienstver-
lenende bedrijven meer waardering van hun klanten. Hoe speel je dat klaar?
Op de eerste plaats moeten ondernemingen de indruk wekken dat hun servi-
ce er uit springt, als zijnde de hoogste prioriteit. Werknemers moeten klant-
gevoelig zijn en op die eigenschap worden geselecteerd. 'Het is erg belangrijk
wie je aantrekt voor het onderhouden van de contacten met je klanten. Daar-
om is onze 'screening' zeer uitvoerig', aldus Maggie Hanson, als adjunct-
directeur verantwoordelijk voor de verkoop van reizen en de service aan boord
bij een binnenlandse luchtvaartmaatschappij. 'We laten zien dat we veelei-
send zijn ten aanzien van wat wij verkopen, maar inschikkelijk ten opzichte
van de mensen.'
Inderdaad, hoe een bedrijf omgaat met zijn mensen is bepalend voor de wij-
ze waarop het omgaat met zijn klanten. Want, verklaart Deede Sharp, ver-
antwoordelijk voor de ontwikkeling van het educatieve programma van een
van de grootste nationale themaparken: 'Wij menen dat onze gasten de wij-
ze waarop wij hen willen ontvangen slechts accepteren als onze personeelsle-
den eenzelfde bejegening ten deel valt. Daarom is een deel van onze
opleidingen gekoppeld, gericht op de behandeling van zowel collega's als
gasten.
De grondgedachte voor welk dienstverlenend instituut dan ook is trouwens
het begrip mensen. Shannon Johnston, directeur van een bedrijf in Florida
dat personeel traint in de behandeling van klanten meent dat aan elke bena-
dering van de klant twee aspecten zitten - een zakelijk aspect en het mense-
lijke aspect. Als het menselijk element sterk is, zal -aldus Johnston- de
zakelijke kant zich vanzelf snel aanpassen.
(uit: TRAINING)
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DIREKTIE-MEDEDELING

19 februari 1987

Aan alle medewerkenden van SIZ

L.S.,
Tot 2 januari 1987 kostte een 'Iokaal' telefoongesprek, waarbij geen net-
nummer gekozen hoefde te worden, 15 cent (ongeacht het tijdstip en on-
geacht de duur van het gesprek).
Bedoeld zijn dus gesprekken binnen Breda, Prinsenbeek, Teteringen
(076-nummers).

Vanaf 2 januari 1987 is de situatie echter als volgt nadelig gewijzigd:
15 cent per 5 minuten (of gedeelte daarvan) van 8 's morgens tot
6 uur 's avonds;
15 cent per 10 minuten (of gedeelte daarvan) van 6 uur 's avonds tot
8 uur 's morgens en in het weekend.

Het is dus (nu nog meer dan vroeger) zaak om de telefoongesprekken zo
kort mogelijk te houden om budgetoverschrijding te voorkomen.
Wij verzoeken U met klem hieraan te willen meewerken.

Met vriendelijke groet,
namens de directie,
drs. A.J.L.M. Mallens,
directeur-econoom

NIEUWBOUWBERICHTEN 

In de Singel 33 van maart 1987 (zie Bouwberichten) is melding gemaakt
van het voorzien van alle ruimten van een sticker; op deze sticker staan
vermeld: - naam en nummer van de afdeling;

- naam en nummer van de betreffende ruimte;
- naam gebouw;
- naam bouwlaag.
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De sticker wordt als regel aangebracht aan de buitenkant van de ruimte
op het deurkozijn.
Voor alle werkzaamheden rond de inventarisatie van de oudbouw en de
inrichtingstoewijzing naar de nieuwbouw is het van groot belang voor de
verschillende hierbij betrokken personen, dat de stickers niet verwijderd
worden, c.q. Ieesbaar blijven. Dus, voorzover U hier invloed op heeft: niet
afboenen, geen aantekeningen op de stickers maken e.d.
Op een enkele afdeling zijn door een misverstand een paar stickers verwij-
derd, reden waarom wij Uw speciale aandacht vragen voor dit onderwerp.
Mochten stickers door welke oorzaak dan ook toch in het ongerede zijn
geraakt, dan is een telefoontje naar onze afdeling (2598) voldoende voor
een snel herstel.
Bij voorbaat onze dank voor Uw medewerking.

P. Muller,
Nieuwbouwzaken.

VROUWEN STROMEN MINDER VAAK DOOR
NAAR HOGERE FUNCTIES DAN MANNEN

Vrouwen stromen in mindere mate dan mannen door naar hogere
functies. Dit kan verklaard worden uit de geconstateerde gerin-
gere deelneming van werkneemsters aan opleidingen en uit de be-
perkte mogelijkheden om ook in hogere functies in deeltijd to
werken.
Tevens speelt hierbij een rol dat de mogelijkheid tot aan
schooltijden aangepaste werktijden veelal beperkt blijft tot de
lagere functies en dat slechts 1 ,5% van de onderzochte bedrij-
ven en instellingen kinderopvang kan aanbieden.
Dit blijkt uit een tweetal door de Loontechnische Dienst van
het Ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid verrichte
onderzoeken in het kader van de Wet gelijke behandeling van
mannen en vrouwen (WGB). Minister De Graaf heeft het rapport dat
naar aanleiding van de onderzoeken is opgesteld aangeboden aan
de Eerste en Tweede Kamer, de Stichting van de Arbeid, de SER,
de Emancipatieraad en aan de Commissiesgelijke behandeling van
mannen en vrouwen bij de arbeid en in de burgerlijke openbare
di ens t.
Aan de onderzoeken is meegewerkt door 1056 particuliere bedrij-
ven en instellingen in de gezondheidszorg met in totaal ruim
200.000 werknemers in loondienst.
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Van de vrouwelijke werknemers is ruim driekwart in lagere func-
ties, van de mannelijke werknemers minder dan de helft.
Van de mannen is voorts 17% en van de vrouwen 3% werkzaam in
leidinggevende functies.
Van de vrouwelijke werknemers in de onderzochte bedrijven en
instellingen is bijna de helft werkzaam in administratieve
functies (van de mannen 180). Van de mannen heeft 39% een
technische of produktieve functie (van de vrouwen 110).
Wanneer de gemiddelde uurlonen van mannen en vrouwen in een-
zelfde functiesoort en op een zelfde functieniveau vergeleken
worden, blijken mannen bijna steeds meer te verdienen dan
vrouwen, ook indien zij tot een zelfde leeftijdscategorie en
dienstjarencategorie behoren. De gehanteerde indeling in func-
tieniveaus is echter volgens de LTD te grof om te kunnen beoor-
delen of er sprake is van arbeid van (nagenoeg) gelijke waarde.
Daarom mag uit de cijfers niet zonder meer worden geconcludeerd
dat er sprake is van ongelijke beloning.
Mannen slagen er kennelijk beter in hoger betaalde functies te
bezetten, bijvoorbeeld omdat zij doorgaans langer bij eenzelfde
werkgever in loondienst zijn en ook ouder zijn, zo wordt in het
rapport geconcludeerd.
In het merendeel van de gevallen hebben werkgevers geen bewuste
voorkeur voor het door mannen of vrouwen laten vervullen van
een functie. Waar dat wel zo is, gaat de voorkeur in de grote
meerderheid van de gevallen uit naar mannen. De voorkeur naar
mannen doet zich met name voor als het gaat om (onderhoud)mon-
teurs, bouwvakkers, metaal- en montagearbeiders, technische
medewerkers, directieleden, chefs en afdelingshoofden, uitvoer-
ders, (bouwkundige) opzichters en bedrijfsleiders (leiding-
gevende functies) en voorts vertegenwoordigers en verkopers
(commerciele functies). De voorkeur voor vrouwen geldt met
name voor telefonistes/receptionistes, secretaresses, typisten,
telefonistes, werksters, kantinepersoneel en serveersters.
De voorkeur voor mannen is vaak gebaseerd op fysieke eisen die
de functie zou stellen (35% van de gevallen).
Bij de vrouwen komt die voorkeur veelal voort uit de opvatting
van de bedrijfsleiding over de rol van vrouwen (50% van de
gevallen).
Bij mannen spelen dergelijke opvatting van de leiding in dit
soort zaken minder vaak een rol (26% van de gevallen).
De rolopvatting die de omgeving volgens de bedrijfsleiding
koestert zou zowel bij de voorkeur voor vrouwen (14%) als bij
de voorkeur voor mannen (15%) een rol spelen.

Bron: Staatscourant van 19 februari 1987, nr. 35.
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D.I.O.
JAARFEEST 1987

op VRIJDAGAVOND: 3 APRIL
met een spectaculaire:

SOUNDMIX-PLAYBACK-SHOW
Aanvang: 20.30 uur in de Lounge.

Na afloop hiervan feestavond met het orkest:
ICE CREAM

Inschrijving deelname voor: Individuele - duo's en groepen bij zowel
soundmix als playback. (Groepen max. 6 personen)

Voor alle groepen geweldige prijzen.

De jury bestaat uit:
Kees Hoosemans voorzitter, Kitty v. Tilborg,
Luc Demarbaix, Eric Westenburg, Dr. R.Krause

Welke afdeling wint
de playbackgroepscup 1987

Kaartverkoop op 27 en 31 maart van 12 - 13.30 uur in de erker van
het restaurant: D.I.O. leden f 2,- Niet leden f 5,-

Het D.I.O. Bestuur
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121/2-jarig dienstjubleum Lia v. Gils-Bastiaansen, afd. 16/17

Op maandag 16 februari j.l. stond Lia
van Gils in het middelpunt van de be-
langstelling in verband met het feit,
dat ze 121 jaar geleden in dienst trad
van het Ignatius-ziekenhuis.
Samen met collega's, specialisten en
vrienden uit het ziekenhuis werden het
enkele gezellige uurtjes. De bloemen en
cadeaux getuigden van de vele felicita-
ties, die zij in ontvangst mocht nemen.
Lia, nogmaals van harte gefeliciteerd
met deze mijlpaal en nog vele jaren
toegewenst.

Personeelszaken.

Viering 12'/2-jarig dienstjubileum C. Schrauwen, rontgenafd.

Op 27 februari 1987 vierde de
heer Schrauwen zijn 121 jarig
dienstjubileum. De heer
Schrauwen is werkzaam op het
rOntgenarchief.
Vele collega's van de röntgen-
afdeling kwamen hem felicite-
ren. In eerste instantie
wat schuchter maar later uit
voile borst werd een speciaal
voor de gelegenheid samenge-
steld feestlied ten gehore
gebracht.
Wij feliciteren de heer
Schrauwen vanaf deze plaats
nogmaals met het jubileum.

Personeelszaken,
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KOOP
EVRAAC
VONDEf

RLOREN

BODEN
AGD T
JONDEN
3LOREN

TE HUUR GEVRAAGD:
8 persoonsbusje van 28/8 tot 20/9 1987.

S.v.p. bellen naar: Leo Landa, afdeling 18, toestel 2277
prive 076 - 22 12 87

TE KOOP AANGEBODEN:
Mooie eiken salontafel in zeer goede staat. afm: 150x75 en
45 cm. Prijs n.o.t.k.

Tel. to bereiken:
Thea Jansen, rontgenafdeling toestel 2318.
of
Thea Jansen, Gaasbeek 31, Zevenbergen, tel. 01680-26246.

TE KOOP:
Eiken garderobekast (drie-deurs)
afm. 195 cm breed; 60 cm diep Prijs n.o.t.k.

B. Leclercq, Personeelszaken, toestel 2404

VERLOREN:
Bij het kopieeren op de Reproafdeling (leerlingenflat) ben ik
de originele stukken van mijn verslag kwijt geraakt.
Wie heeft deze gevonden?

Marian Leyten, ongevallenpoli
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KOLDERSPUITERSBAL 1987

Op vrijdag 20 februari j.l. hield DIO haar jaarlijkse Carnavalsavond. Een
erg leuk versierde en verkleinde lounge gaf een gezellig aanzicht.
Zo,n 200 carnavalsvierders waren aanwezig om een week voor carnaval
alvast warm to draaien. Twee uitstekende kapellen, Het Zooike en de
Sjampetters, zorgden voor een juiste carnavaleske sfeer.
Toen Opperkolderspuiter Jack den Eerste met gevolg binnen kwam, was
de sfeer helemaal op z'n best. Ook Prins Quekleque van 't Kielegat met
zijn hofkapel de Droele en Raad van Elf droegen hun steentje bij aan deze
zeer gezellige avond. Zo'n 200 carnavalsvierders hebben genoten van een
zeer ouderwetse carnavalsavond en gingen tevreden naar huis.
Toch nog een aantekening op dit uitstekende feest moet zijn, dat de men-
sen uit de verpleging het weer eens lelijk hebben laten afweten.
Hopende dat zij volgend jaar ook eens komen kijken naar dit uitstekend
carnavalsfeest groet ik jullie allen,

W. Hartmans
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